

# 规划设计技术指标

# Planning and Design Specifications

金湾航空城市的市民艺术中心项目基地位于市中心湖畔。周围环绕着绿色步道和商业办公楼、酒店和文化设施。

The project base of Citizen Art Center of Jinwan Aviation City is located in the center of Downtown Lake. Surrounded by a green promenade and commercial office building, hotel and cultural facilities.

金湾航空城市市民艺术中心项目基地呈蝶形，东西宽约170米，南北长约280米，位于中心湖中心。

The project base of Citizen Art Center of Jinwan Aviation City is a butterfly shape, 170 meters wide from east to west and 270 meters long from north to south. I

根据金湾区政府要求，取消金帆大道的市政道路功能，改为下穿隧道的方式并作为市民艺术中心的专用通道，需要综合考虑此部分地下通道的相关设计内容，设计范围如下图阴影区域所示，建筑面积约10000平米

In accordance with the requirements of Jinwan District Government, Jinfan Avenue will stop serving as a municipal road and will be tunneled below and serve as the exclusive passage of Citizen Art Center, thus the relevant design content of this section of underground passage shall be considered comprehensively. The design scope is as shown in the shadow area of the figure below, and the floor area is about 10,000

Zaha Hadid Architects

